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Päevakord:
1. Arenduskomisjoni 2016/2017 teemade arutelu

——————————————————————————————————————
Mida EJL Arenduskomisjon on siiani käsitlenud:

1. Purjetamislitsents ja liikmemaks
2. Eesti Purjetamise I. Kongress
3. Purjetamise Akadeemia
4. Suurvõistluste toomine Eestisse
5. Meedia, on-line ülekanded
6. Töö järelkasvuga ja piirrkondades, Meresõber

Päevakord:

1. 2016/2017 teemad:
2016/2017 käsitlevate teemade ring võiks olla järgmine (siia ootame uuel EJLi juhtatuselt ka lisa ja 
täiendamist):

1. Eesti Purjetamise II kongress
Mis oleks kandev teema? 
Esimene Kongress alustas majanduslikust aspektist ja valdkonna positsioonist ühiskonnas ning 
selle majanduslikust tasuvusest. 
Paavo: See teema pole oma aktuaalsust kuidagi kaotanud. See võiks jääda ühe põhiteemane 
edasi.

II kongrssi teemad:
- Majanduslik aspekt oleks ikka nr.1
- Tippsport
- Egon: Väikeriik võib tõusta purjetamise maailma tippu, muudel aladel on see (meeskonna alad) 

pea võimatu. Aga, näiteks Uus-Meremaa - supermereriik - mida on meil nende kogemusest 
õppida? Selle näite esitlemine võiks olla huvitav ka kõikidele meie inimestele, purjetajatele, riigi 
inimestele, naabritele jne.

Ajaraam - aprill 2017

World Sailing president peaks kohal olema, Sir Robin Knox Johnston (temaga on põgusalt 
suheldud juba) jne

2. Treenerite puudus, kuidas lahendada? 
Ala levik ja kandepinna laiendamina jääb mitmetes piirkondades treenerite puuduse taha - Narva, 
Kärdla, Tartu, Tallinn jne.

Paavo: Võiks olla õppekava Purjetamise Akadeemia juures. Akadeemias oleks esmataseme õppe 
treeneritele, tippkvalifikatsioon Tallinna Ülikooli (?) juures. Vaja suhelda.
Kas TÜ’le ettevalmistatud materjal on EJL omand? A.Poksiga suhelda, Egon räägib läbi.



3. Rahvusvaheliste regattide taotlemine 

4. Meedia / turundus / sponsorlus

5. Eesti Vabariik 100 tähistamine, mereline programm

6. EJL uus arengustrateegia

7. Purjetamisterminid ja -mõisted eesti keeles

Järgmine koosolek 18.novembril kell 14.30 Vopak Eesti büroos.

Kinnitas:

I.Ilves
Arenduskomisjoni esimees


